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ZAPISNIK 

SA 37. SJEDNICE OPĆINSKOG  VIJEĆA OPĆINE ŠOLTA  

održane dana 09.02.2024. godine u Općinskoj vijećnici, Grohote 

 

 

Sjednica je započeta u 08:00 sati. 

 

Nazočni vijećnici: Luka Burica, Ante Blašković, Tomislav Sinovčić,  Teo Tomić, Zvjezdana Jelinčić, 

Antonio Burica, Ćiril Kalebić i Darko Firizin. 

Opravdano odsutan: Anton Purtić. 

 

Sjednici još nazočuju:  

Nikola Cecić-Karuzić – Općinski načelnik 

Nataša Nazor Jovović - Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Šolta 

Tonkica Radeljić - viši financijski stručni suradnik u JUO Općine Šolta 

Tihana Glavurtić – direktorica Komunalnog Basilija 

Joško Lukin, predstavnik MO Nečujam 

 

Predsjedatelj: Teo Tomić 

Zapisničarka: Katja Tramontana-Domaćina 

 

- sjednica se tonski snima 

 

Dnevni red: 

 
1. Usvajanje dnevnog reda 
2. Usvajanje zapisnika sa 35. sjednice Općinskog vijeća  
3. Usvajanje zapisnika sa 36. sjednice Općinskog vijeća  
4. Vijećnička pitanja 
5. Plan upravljanja pomorskim dobrom 
6. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o nerazvrstanim cestama na području Općine Šolta 
7. Zaključak o odricanju prava prvokupa  
8. Odluka o dodjeli stipendija za školsku godinu 2023/2024 
9. Odluka o proglašenju statusa komunalne infrastrukture – groblja u Gornjem Selu javnim 

dobrom u općoj uporabi 
10. Odluka o proglašenju statusa komunalne infrastrukture – groblja u Grohotama javnim dobrom 

u općoj uporabi 
11. Odluka o proglašenju statusa komunalne infrastrukture – groblja u Srednjem Selu, kod crkve 

Sv. Mihovila, javnim dobrom u općoj uporabi 
12. Odluka o donošenju Procjene ugroženosti od požara i  tehnoloških eksplozija i Plana zaštite od 

požara za područje  Općine Šolta 
13. Odluka o ispravci tehničke pogreške u Odluci o izradi Izmjena i dopuna UPU naselja 

Stomorska 
14. Odluka o ispravci tehničke pogreške u Odluci o izradi UPU turističke zone Rakotina  

te s tim u vezi Izmjena i dopuna (IX.) Prostornog plana uređenja Općine Šolta 
15. Zaključak o pokretanju postupka izrade ID UPU Grohote-Rogač 
16. KICOŠ-Izmjene i dopune Pravilnika o sistematizaciji i pregledu koeficijenata  složenosti 

poslova 
17. Nova dionica biciklističke staze od Grohota do Gornjeg Sela 
18. Odlagalište otpada Vrvotine  
19. Prava i obveze mjesnih odbora te njihovo uvažavanje 
20. Razno 
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Ad 1.) Usvajanje dnevnog reda  

 

Predsjedatelj predlaže da se pod točku 5  dnevnog reda stave Izmjene i dopune Odluke o načinu 

pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada  na području Općine Šolta, za koju su materijal 

dobili u ponedjeljak, te da se ostale točke pomaknu za jedan broj naprijed. 

 

Zvjezdana Jelinčić smatra da nije stiglo na vrijeme i da je sada to sve na brzinu, te predlaže da bude 

na slijedećoj sjednici. 

Načelnik kao predlagatelj želi povući ovu točku sa sjednice kako bi se bolje pripremila Odluka jer još 

ima nedoumica. 

Predsjedatelj smatra da je to ispravno i prihvaća prijedlog. 

 

Tihana Glavurtić zahvaljuje što se povlači odluka, jer su u tijeku izmjene Zakona. Ministarstvo 

gospodarstva je dalo uputu da se mali iznajmljivači ne mogu stavljati u neku posebnu kategoriju i ova 

odluka bi bila protivna Zakonu koji je na snazi. Ističe da će ostati na sjednici dok vijećnici budu imali 

pitanja za nju. 

 

Predsjedatelj stavlja na glasovanje Dnevni red kakav je i dostavljen vijećnicima bez dopuna i 

izmjena. 

Dnevni red se usvaja JEDNOGLASNO. 

 

Ad 2.) Usvajanje zapisnika sa 35. sjednice Općinskog vijeća  

 

Zapisnik sa 35. sjednice Općinskog vijeća usvojen je JEDNOGLASNO, uz napomenu Ante 

Blaškovića da se ispravi u rečenici gdje je govorio o podbetonu, da se podbeton ne može stavljati niti 

na ceste i putove unutar naselja. 

 

Ad 3.) Usvajanje zapisnika sa 36. sjednice Općinskog vijeća  

 

Zapisnik sa 36. sjednice Općinskog vijeća usvojen je JEDNOGLASNO. 

 

Ad 4.)  Vijećnička pitanja 

 

Ćiril Kalebić pita Tihanu Glavurtić u svezi deponija u Donjem Selu, primijetio je da se sanirao pa ga 

zanima što se sa njim planira. 

Tihana Glavurtić pojašnjava da je uz cestu to postalo neugledno, trebalo je hitno riješiti. Također 

potrebno je hitno riješiti mjesto za bio otpad i prikazivanje da se bio otpad odlaže i u kojoj količini. 

Uglje su dobili na korištenje, postavit će rampe i kamere. Građani će dobiti obavijest da tu mogu 

odlagati bio otpad uz prethodnu najavu Basiliji. Kompost će se usitnjavati, a kompost će se moći 

uzimati i koristiti. 

Tomislav Sinovčić izvješćuje da tamo ponovno ulaze kamioni sa građevinskim otpadom. 

Tihana Glavurtić moli da se svi uključe, da svi sudjeluju i da mještani sami reagiraju. 

 

Ante Blašković podsjeća da se na prošloj sjednici dogovorilo da će biti posebna sjednica na temu 

civilne zaštite i to čim prije. 

Predsjedatelj predlaže da se tema proširi kada se danas dođe do točke o protupožanim planovima. 

Načelnik predlaže da se točka dobro pripremi i da se o tome posebno raspravlja. Pripremit će u 

suradnji sa predsjednikom Vijeća i svima drugima koji su relevantni za cz. 

 

Predsjedatelj zaključuje da će se točka o civilnoj zaštiti pripremiti za sjednicu koja bi se trebala 

održati do 05. ožujka. 
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Zvjezdanu Jelinčić zanima zašto nema malih koševa za smeće u Stomorskoj tijekom cijele godine. 

Tihana Glavurtić pojašnjava da je zimi smanjen broj djelatnika i jednostavno je nemoguće to 

održavati cijelu godinu. 

 

Zvjezdana Jelinčić pita kada će biti gotova cesta Gornje Selo-Križica. 

Načelnik izvješćuje da je neslužbena informacija „cestara“ da će do kraja 3.mjeseca, nakon 1,5 

godine, konačno sve biti gotovo i betonirano. 

 

Ante Blašković pita što je sa komunalnim redarom. 

Načelnik izvješćuje da je natječaj završen, od tri kandidata dvoje nije ispunilo već formalne uvjete, 

naložio je da se završi proces i pozove taj 1 kandidat, koji je zadovoljio, na testiranje, ali i da se objavi 

natječaj za komunalnog redara sa višom spremom. 

 

Ćiril Kalebić pita što je sa projektima Dom za stare i Dječji vrtić. 

Predsjedatelj dodaje i Dom kulture. 

 

Tihana Glavurtić napušta sjednicu u 08:25 sati. 

 

Načelnik izvješćuje da je Vlada sufinancirala po 1 dom u svakoj županiji, mi nismo prošli, bili smo 

drugi u našoj županiji. Razgovarao je sa Premijerom i Županom, obećano je da će se razmotriti, i u 

suradnji sa Županijom nešto dogovoriti jer sami ne možemo ući u to, to je preveliki zalogaj. 

Za Dom kulture navodi da je nekakav troškovnik napravljen i iznosi preko 120 tisuća eura, a za 

kompletno preuređenje.  I pripremit će se dokumentacija za jedan natječaj, naravno uz suradnju 

poljoprivredne zadruge koja je vlasnik. 

Za Dječji vrtić može reći da funkcionira ali djelatnice stalno pišu, nezadovoljne su. Razgovarao je sa 

njima i opet će, ali plaće se ne mogu podizati kako one misle, nije naša ustanova. Ali djeca ne smiju 

ispaštati radi ovoga.  

Ad 5.) Plan upravljanja pomorskim dobrom 

Načelnik pojašnjava da, prema naputku sa sjednice Vlade, Plan mora stupiti na snagu dan iza objave i 

da svi natječaji moraju biti do 15.02. objavljeni. 

Pročelnica dodaje da se uspjelo dobiti suglasnost Županije i da netko pregleda ovaj Plan. 

Predsjedatelj podsjeća da se dogovorilo urediti ogradu i staviti plutače na plaži Garma, Rogač, a ne 

vidi to u Planu pa ga zanima može li se ubaciti jer je to neophodno, plaža je uvijek puna. 

Načelnik daje uputu da se provjeri je li Garma u planu, nadalje izvješćuje da će se raditi dohrana 

samo na 2 plaže i to Punta Maslinica i Rogač ispred Žiškove kuće, na drugim plažama ima dovoljno 

materijala. 

Tonkica Radeljić potvrđuje da se Garma ne nalazi u Planu ali će se staviti. 

Ante Blašković komentira 750.000 eura koje idu za šetnice. Naglašava da nema ništa protiv šetnica, 

ali da bi trebalo zaštititi vale i njihovo dno, novac treba u to usmjeriti jer je dno preorano. Interesira ga 

da li je moguće odrediti sidrišta i da se preko tog broja ne ide. 

Načelnik izvješćuje da se za sidrišta poslao zahtjev Županiji da se u Plan rasporeda nautičkih sidrišta 

Splitsko-dalmatinske županije uvrste uvale Šipkova, Jorja i Stračinska. Dozvola postoji za Tatinju, 

Šešulu, Nečujam i unutarnju stranu Saskinje i Balkuna. Pokušalo se riješiti sve vale gdje se sidri 

najveći broj brodova. 

Ante Blašković pita što je sa sidrištem u Livki jer je tamo ljeti prepuno brodova. 

Načelnik pojašnjava da je Livka poseban slučaj, tamo je blokirano jer su investitori, od koji ne zna što 

će biti, tu planirali marinu i samo se oni mog javiti sa zahtjevom. 
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Luka Burica pita što je sa imenovanjem Povjerenstva prema ovom Planu, koje imenuje Načelnik i što 

je sa pomorskim redarima kad nemamo ni komunalnog. 

Predsjedatelj predlaže da se Načelnik dogovori i u točki Razno predloži članove. 

Načelnik prihvaća prijedlog. 

Predsjedatelj pita da li je točno da Načelnik raspisuje natječaj, bez obzira na Povjerenstvo, ono se 

može formirati i kasnije. 

Tonkica Radeljić pojašnjava, čita iz Plana, Načelnik raspisuje natječaj do 15. veljače, Povjerenstvo 

koje provodi natječaj imenuje se nakon stupanja Plana na snagu i imenuje ga Načelnik, a ne Vijeće. 

 

Predsjedatelj podsjeća Načelnika da je dužan odgovor u svezi pomorskih redara. 

Načelnik ističe da moraju biti dva redara, jedan se mora osposobiti za pomorskog redara, a ukoliko bi 

imao pomorsku školu ne treba dodatno osposobljavanje, i za cestovni promet je potrebno da postoji 

redar, jer zašto bi Policija naplaćivala kazne za nepropisno parkirana vozila ako to može Općina. 

Jednog od dvojice bi trebalo doškolovati i za poljoprivrednog redara, to je novo, svakako treba imati 

barem dvojicu redara koji bi podijelili ove obveze i stručno se osposobili.   

Ante Blašković ističe da je vidio u Planu plažu kod Laganinija, tu je već do sada bilo problema i ljudi 

su se bunili. Plaža je toliko mala, a pravila se ne poštuju, ležaljkama se prekrivala cijela plaža.   

Načelnik ističe da je Zakonom propisano koliko se smije staviti ležaljki na koliki dio plaže, ali od sada 

će ionako vijećnici odlučivati o zahtjevima. 

Predsjedatelj upozorava da ako se želi nešto izbaciti iz Plana ili smanjiti površine, to se mora uraditi 

danas. 

Ante Blašković predlaže da se provjeri veličina plaže i prema Zakonu odredi broj ležaljki. 

Načelnik predlaže da se daju amandmani ali naglašava da su materijali poslani na vrijeme, a bilo je i 

javno savjetovanje mjesec dana i nitko nije reagirao i ništa pripremio. 

Predsjedatelj naglašava da je bilo dovoljno vremena, a danas treba Plan usvojiti, sa ovih par izmjena. 

Zaključiti da li kod Laganinija ide manje ležaljki i suncobrana ili ništa, 0., a u Zadušnoj misli da ne 

treba biti više od 1 kućice, iako je predviđeno 2. 

Daje pauzu u 09:14 do 09:25 sati jer je Načelnik morao na kratko napustiti sjednicu zbog hitnog 

telefonskog poziva.  

Sjednica se nastavlja u 09:25 sati. 

Ćiril Kalebić smatra da bi se trebalo maknuti lokaciju Dešenja jet to nije po Zakonu dozvoleno zbog 

blizine ispusta. 

 

Predsjedatelj poziva na glasovanje, uz napomenu da je prijedlog za Garmu Načelnik već prihvatio,   

prijedlog – Nečujam plaža kod Laganinija, lokacija 21c i 21d, maksimalno 6 ležaljki i 3 suncobrana 

Prijedlog usvojen sa 7 glasova ZA i 1 PROTIV. 

prijedlog -Stomorska, lokacija 1a i 1b, uvala Dešenja, BRISATI 

Prijedlog JEDNOGLASNO prihvaćen 

prijedlog – Stomorska, uvala Zadušna, lokacija 1c 

da ostane samo 1 kućica od 12m2 

3 glasa ZA 

da se postave 2 kućice po 12m2 

5 glasova ZA  
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Predsjedatelj stavlja na usvajanje Plan sa izglasanim izmjenama i sa napomenom da stupa na snagu 

prvog dana od dana objave u službenom glasniku. 

JEDNOGLASNO se donosi  

Plan upravljanja pomorskim dobrom na području Općine Šolte  

za razdoblje 2024. – 2028. godine 

 

Ad 6.)  Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o nerazvrstanim cestama na području Općine 

Šolta 

 

Pročelnica pojašnjava da je Šolta jedno veliko gradilište, i ovom odlukom se definira kako naplatiti 

štete ili ih spriječiti na cestama. Sve je već zapravo bilo definirano osim naplate. Očekuje se da su svi 

prijevoznici pošteni i da će sami prijavljivati radove i prijevoz, ali ona smatra da od toga neće biti ništa 

kao ni do sada. Od kada postoji Odluka od 2015.g. samo dvoje poduzetnika je zatražilo odobrenje 

Općine.  

Načelnik dodaje da ceste trpe, svi se putovi uništavaju, a nije se pronašao adekvatan način da se to 

naplati i prisili da netko sanira iza sebe. Tu je ključno komunalno redarstvo. Zajedno trebamo naći 

način. Građevinari ne prijavljuju niti traže dozvolu, po Sudu se samo gubi vrijeme. 

Pročelnica ističe da samo Policija može kažnjavati vlasnike velikih kamiona, poslati ih na prekršajni 

sud, i to ako voze tamo gdje je postavljen znak zabrane i nemaju dozvolu Općine. Ali misli da znakova 

nema puno.  

Ante Blašković komentira članak1., kako će to ići, ako će netko sanirati zašto će i platiti. A razlika je i 

između povremenih poslova, kao gradnja kuće gdje se posao vrši neko vrijeme i toga više nema, ili 

stalni poslovi npr. na ekploatacijskim područjima. 

Pročelnica pojašnjava da će se samo zakačiti na one koji su ionako već sve pošteno platili, a oni koji 

rade nelegalno njima bi dali nagradu. 

Ante Blašković smatra da je napisano uredu, samo treba poštovati pravila i da policija konačno počne 

raditi svoj posao. 

Načelnik smatra da se danas ne treba donijeti Odluka, može se još promisliti, ne treba donositi nešto što 

nije provedivo. Županijskim cestama je prijavljeno da je stara cesta iz Rogača oštećena i opasna za 

teška vozila, a postoji nova cesta. Međutim to nije riješeno, nije stavljena zabrana. Općina je pokrivena 

papirima da je sve prijavljeno, ali što ako netko pogine. 

 

Predsjedatelj predlaže  

ZAKLJUČAK 

Nalaže se Predlagatelju da temeljem današnje rasprave i u skladu sa zakonskim odredaba Odluku 

modificira, kako bi bila provediva, i pripremi za jednu od slijedećih sjednica. 

 

Zaključak JEDNOGLASNO usvojen. 

 

Ad 7.) Zaključak o odricanju prava prvokupa  

 

Pročelnica daje kratko obrazloženje. 

Predsjedatelj poziva na glasovanje. 

JEDNOGLASNO se donosi 

ZAKLJUČAK 

o  odricanju prava prvokupa kulturnog dobra                                     
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Ad 8.) Odluka o dodjeli stipendija za školsku godinu 2023/2024 

 

Tonkica Radeljić izvješćuje vijećnike da je došlo do promjene u odnosu na odluku koju su dobili u 

materijalima, jedna studentica je odustala jer je u međuvremenu dobila državnu stipendiju. Ukupno je 

steklo uvjete za stipendiju 15 đaka i 4 studenta. 

Kako nema zainteresiranih za raspravu predsjedatelj poziva na glasanje. 

Sa 7 glasova ZA i 1 SUZDRŽAN donosi se  

 

Odluka o dodjeli stipendija za školsku godinu 2023/2024 

 

Ad 9.) Odluka o proglašenju statusa komunalne infrastrukture – groblja u Gornjem Selu javnim 

dobrom u općoj uporabi 

Načelnik pojašnjava da groblja nisu bila sređena, treba ih legalizirati i uknjižiti, sve riješiti po Zakonu. 

Pročelnica dodaje da se to polako rješava, ali na Zemljišniku to zapinje, tamo stoji. 

 

Predsjedatelj naglašava da ovo obrazloženje jednako vrijedi za točke 9.10.i 11. pa poziva na 

glasovanje redom za sve tri točke. 

 

JEDNOGLASNO se donosi 

Odluka o proglašenju statusa komunalne infrastrukture  

– groblja u Gornjem Selu javnim dobrom u općoj uporabi 

 

 

Ad 10.) Odluka o proglašenju statusa komunalne infrastrukture – groblja u Grohotama javnim 

dobrom u općoj uporabi 

 

JEDNOGLASNO se donosi 

Odluka o proglašenju statusa komunalne infrastrukture 

– groblja u Grohotama javnim dobrom u općoj uporabi 

 

Ad 11.) Odluka o proglašenju statusa komunalne infrastrukture – groblja u Srednjem Selu, kod 

crkve Sv. Mihovila, javnim dobrom u općoj uporabi 

 

JEDNOGLASNO se donosi 

Odluka o proglašenju statusa komunalne infrastrukture 

– groblja u Srednjem Selu, kod crkve Sv. Mihovila, javnim dobrom u općoj uporabi 

 

Načelnik želi samo dodati da mu je žao što nema nikog na sjednici  iz Srednjeg Sela, jer treba riješiti 

ulaz na parcelu koju je Općina kupila za proširenje groblja. Do nje se može doći samo preko privatnih 

parcela. Trebalo bi zamoliti da se može ući i početi raditi. 

 

 

Ad 12.) Odluka o donošenju Procjene ugroženosti od požara i  tehnoloških eksplozija i Plana 

zaštite od požara za područje  Općine Šolta 

Pročelnica daje obrazloženje da su planovi prošli sve institucije mjerodavne za donošenje istih. 

 

Predsjedatelj poziva na glasovanje. 

JEDNOGLASNO  se donosi 

Odluka o donošenju Procjene ugroženosti od požara i  tehnoloških eksplozija  

i Plana zaštite od požara za područje  Općine Šolta 
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Ad 13.) Odluka o ispravci tehničke pogreške u Odluci o izradi Izmjena i dopuna UPU naselja 

Stomorska 

Načelnik pojašnjava da je Odluka trebala stupiti na snagu u prošloj godini, što je i rečeno, ali se 

napisalo pogrešno, zato je potrebno napraviti ispravak. Isto važi i za točku 14. Dnevnog reda. 

Budući nema komentara ni rasprave Predsjedatelj  poziva na glasovanje. 

 

JEDNOGLASNO se donosi  

Odluka o ispravci tehničke pogreške u Odluci o izradi Izmjena i dopuna UPU naselja Stomorska 

 

 

Ad 14.) Odluka o ispravci tehničke pogreške u Odluci o izradi UPU turističke zone Rakotina  

te s tim u vezi Izmjena i dopuna (IX.) Prostornog plana uređenja Općine Šolta 

 

JEDNOGLASNO se donosi  

Odluka o ispravci tehničke pogreške u Odluci o izradi UPU turističke zone Rakotina  

te s tim u vezi Izmjena i dopuna (IX.) Prostornog plana uređenja Općine Šolta 

 

Ad 15.) Zaključak o pokretanju postupka izrade ID UPU Grohote-Rogač 

 

Načelnik pojašnjava da ima ovlasti i sam pokrenuti postupak ali želi da mu Vijeće da suglasnost. I ako 

netko misli da još nešto treba pokrenuti neka predloži. 

Predsjedatelj poziva na glasovanje. 

JEDNOGLASNO se donosi 

Zaključak o pokretanju postupka izrade ID UPU Grohote-Rogač 

 

Ad 16.) KICOŠ-Izmjene i dopune Pravilnika o sistematizaciji i pregledu koeficijenata  složenosti 

poslova 

 

Načelnik pojašnjava da se radi o korekciji plaća. Općina je podigla plaće svojim djelatnicima, pa bi 

trebalo i djelatnicama KICOŠ-a, ali o tome donosi odluku Vijeće. 

 

Bez rasprave JEDNOGLASNO se donosi 

Odluka o davanju prethodne suglasnosti  

na Izmjene i dopune Pravilnika o sistematizaciji   

i pregledu koeficijenata složenosti poslova KICOŠ-a 

 

Ad 17.) Nova dionica biciklističke staze od Grohota do Gornjeg Sela 

 

Ante Blašković navodi razloge zašto predviđena dionica biciklističke staze nikako ne može proći. A 

to je da dionica prolazi kroz imovinsko-pravno nesređene parcele i prolazi kroz eksploatacijsko polje 

što nije dozvoljeno. Nije mu jasno zašto se izabrala baš ta trasa kojom prolaze teška vozila i 

mehanizacija iz kamenoloma pa ne vidi smisao. Smatra da  se treba posavjetovati sa mjesnim 

odborima. Nadalje ističe kako treba ponuditi južnu stranu otoka što su i sami biciklisti već prepoznali. 

Staze po njemu trebaju biti 1,5 do 2 metra, ali nikako 3. Dionica je zapravo slijepa ulica jer iz oba 

pravca se dolazi do Kalebićevog kamenoloma i to preko većinom privatnih parcela. 

 

Tomislav Sinovčić podržava sve što je rekao Blašković i naglašava da bicikliste svakako treba 

maknuti sa glavne ceste. Trasa iz Maslinice do Donjeg Sela, tu treba još samo malo da se riješi.  

Ovome treba ozbiljno pristupiti, a ne ovako na brzinu. Na trasama važnim za turizam predlaže 

zabraniti prolaz kamionima.  
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Zvjezdana Jelinčić dodaje da su to već ucrtane staze i većina je markirana. A što se tiče širine šetnica 

slaže se da ne smiju biti široke jer šetnica od Velog Doca prema ispustu i nije šetnica nego je za 

motore, auta, a u dijelu do kućica Afrike i parking. 

 

Načelnik ističe da Blašković nije u pravu. Put je postojeći, legalan, po Zakonu o cestama iz 2011. 

Općina se može uknjižiti bez da se ikoga pita. Pokrenuta je geodezija i radi se idejno rješenje. 

U nazivu je biciklistička staza, ali to je samo u nazivu i ne znači da će samo prometovati bicikle, u 

idejnom projektu možemo sudjelovati svi i odrediti kakva će biti, gdje će biti koje odmorište ili 

vidikovac, potpisan je ugovor sa projektantom. Postoji mogućnost da se u ovoj godini napravi i projekt 

za šetnicu Srednje Selo-Donje Selo-Maslinica (do Šampjera) koju je spominjao Tomislav Sinovčić. 

Također je napravljena geodezija, pokrenut je projekt, za šetnicu Stomorska-Nečujam. Radi se na više 

pravaca. Pojašnjava kako Općina uvijek ima spremnu dokumentaciju za nekoliko projekata kako bi se 

mogli prijaviti na natječaje. Pa ako ne prolazi jedan projekt onda se šalje drugi. Zato treba imati više 

pripremljene dokumentacije. Treba se natjecati maksimalno. Ako netko ima neke ideje da se nešto 

pripremi neka kaže. Biciklistima se ne može zabraniti glavna cesta, ali ih se može usmjeriti 

alternativnim putovima koje treba urediti. Treba napraviti sastanak sa Turističkom zajednicom da svi 

zajedno u tome učestvujemo i oko biciklističkih staza i drugi ponuda prema turistima. 

 

Ante Blašković ponavlja da problem prolaska ceste kroz eksploatacijsko polje nije zanemariv, to nije 

po Zakonu.  

Predsjedatelj prekida raspravu. Smatra da svaka točka mora imati neki zaključak. Za ovu točku nije 

pripremljen i predlaže da JUO OŠ ispita tvrdnje i pošalje upite nadležnim tijelima kako bi se riješila 

ova nedoumica. 

Ante Blašković se slaže, ne govori zlonamjerno, ali smatra da praviti projekte koji su neprovedivi 

nema smisla.  

Pročelnica izvješćuje da ne može ništa ispitati jer je tek izrađena geodezija, ali napominje da će se to 

samo po sebi riješiti kad se bude tražila lokacijska dozvola. 

Predsjedatelj pita je li se to sada može koristiti i proći tim putem ili ne. 

Pročelnica odgovara da ne zna kakav je taj put, ali smatra da bi ga se trebalo ipak izmaknuti iz zone 

kamenoloma. 

Načelnik kaže da po katastru taj put nije u zoni kamenoloma, put ide sa druge strane, odnosno 

napravljen je prije nego je nastalo eksploatacijsko polje, postoji 40-50 godina. 

Predsjedatelj pita kada se misli tražiti lokacijska dozvola kako bi se razriješile ove nedoumice. 

Načelnik odgovara u toku ove godine. 

 

Ad 18.)  Odlagalište otpada Vrvotine 

 

Ante Blašković želi ukazati na to da vijećnici ne slušaju i da je potrebno kupiti još jednu, četvrtu, 

parcelu na Vrovinama, jer gospodariti na malom prostoru se ne može. Naglašava da se ponovno radi 

poluproizvod te ako se radi na postojećim parcelama, sve će se u čas zatrpati i od toga nema ništa. 

Treba biti 2,2 hektara sa 4.parcelom i čovjekom koji će tu raditi i naplaćivati odlaganje. 

 

Luka Burica slaže se sa Blaškovićem što se tiče predloženog rješenja ali smatra da nije točno da 

vijećnici ne slušaju i da se ništa ne poduzima. 

Čiril Kalebić pita što je sa reciklažnim dvorištem sada kada su se stekli uvjeti, u kojoj je to fazi. 

Načelnik izvješćuje da je to u fazi projektiranja, na natječaju je dobila neka firma iz Zagreba, sa 

projektom se ide na ishođenje dozvole.  Dovesti će projektanta da prezentira projekt. Sa kupnjom 

parcele Općina ima više nego što treba i sa ovim se ona ne bi trebala baviti. Površina nije sporna za 

realizaciju projekta. 

Predsjedatelj smatra da zemljište svakako treba dati u koncesiju i još bolje ako je okrupljeno zemljište. 



9 
 

Ante Blašković smatra da je apsolutna  greška sve napraviti pa onda dati u koncesiju, Općina sama 

treba iskoristiti  građ.otpad, nasipavati putove i slično. 

Predsjedatelj je mišljenja da sve treba dati u koncesiju samo treba imati dobar ugovor. 

Pročelnica dodaje da se projekt već radi i sklopljen je ugovor, ali ukoliko se kupi zemljište ono se 

može dodati. 

Predsjedatelj predlaže  

     ZAKLJUČAK 

Općina Šolta nastavit će s pregovorima za moguću za kupnju kat.čest. 242 površine 5190 m2 koja 

bi parcela u dogledno vrijeme bila sastavni dio odlagališta Vrvotine. 

 

Pročelnica pita da li je ta čestica u obuhvatu markice reciklažnog dvorišta jer ako nije to će biti 

problem, neće se dobiti dozvola. 

Načelnik tvrdi da jeste u obuhvatu i da ima markicu, i slaže se da se ovakav zaključak stavi na 

glasovanje. 

 

Zaključak se JEDNOGLASNO usvaja. 

  

Ad 19.) Prava i obveze mjesnih odbora te njihovo uvažavanje 

 

Predsjedatelj želi uvodno reći da nije protiv da vijećnici predlažu točke dnevnog reda, ali mu ova 

točka nije jasna. Mjesni odbori su imali sastanak sa Načelnikom prije 10 tak dana, a i danas, drugi MO 

iako su dobili poziv, osim Nečujma, na ovu točku nisu došli. Ne želi da se neke stvari ponavljaju, misli 

da ovo nije trebalo biti ovdje ali sada kada je postavljeno kao točka dnevnog reda moli Blaškovića da 

obrazloži. 

Ante Blašković pojašnjava da nije da je komunikacija tako loša, možda on to i subjektivno gleda, ali 

smatra kad već MO volonterski rade, bez naknade, treba ih se bar poštovati i obavještavati o radovima 

u mjestu. Daje primjer kako je HEP postavio stupove na vrh Sela, iskopane rupe, sve zbog 

meteorološke stanice, radovi su vršeni, a da nitko nije javio mjesnom odboru da će se nešto raditi. Uz 

to naglašava da je prije imao informaciju da će se ta struja raditi podzemno. Također i TZ i KIC 

trebaju pitati i dogovarati se sa mjesnim odborima o događanjima i da se događanja ne preklapaju. 

Traži više komunikacije između svih ustanova. Ljudi nemaju volje sudjelovat u radu mjesnih odbora 

upravo zbog ovakvog pristupa.  

Predsjedatelj smatra da što se tiče ljetnih događanja probleme imaju i drugi, udruge na primjer, a ne 

samo  mjesni odbori, jer se tako zovu, i tu bi trebalo zaista više suradnje. Općinsko vijeće nema neku 

ingerenciju nad mjesnim odborima, ali Načelnik da, a vidio je da je Načelnik imao sastanak sa 

mjesnim odborima i nije mu bilo jasno zašto je danas to točka dnevnog reda. 

Načelnik ističe da je ovo bilo nepotrebno stavljati kao točku dnevnog reda, moglo je biti vijećničko 

pitanje ili pod razno. To ne pripada ovdje. Smatra da on uvažava svih, da se dogovara i da je otvoren 

za mjesne odbore kad god im što treba. Fizički ne može stići, od svakodnevnih sastanaka u Splitu i 

ovdje, biti više na terenu kada se neki radovi vrše po mjestima. Mjesni odbori ne mogu sami donositi 

odluke, ali je točno da se treba dogovarati.  

 

Predsjedatelj zaključuje da se nada da će se greške ispraviti, komunikacija popraviti i sve ići u 

kvalitetnijem pravcu. 

 

Ad 20.) Razno 

 
Načelnik informira vijećnike da je u Vodovodu trebao imenovati predstavnika Općine, ta osoba je 
trebala zadovoljiti više uvjeta, i imenovao je vijećnika Ćirila Kalebića. 
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Predsjedatelj upozorava da je obveza Načelnika da to objavi u roku 8 dana u službenom glasilu. 
Provjerio je da Ćiro još nije upisan u Trgovačkom sudu, nije službeno registriran, pa moli Načelnika da 
to što prije objavi u Službenom glasniku Općine Šolta, i napominje da se o tome trebalo na Vijeću 
raspraviti, ali neće komplicirati samo želi da se poštuju općinski akti. 
 
Načelnik nadalje izvješćuje o projektu kanalizacije, aglomeracije čitave Šolte. Vodovod vodi jednu 
aglomeraciju u koju Šolta nije upala, ali sada se otvara druga, javili mu iz Ministarstva regionalnog 
razvoja, otvara se mogućnost financiranja. Na zadnjoj Skupštini Vodovoda bio je glasnogovornik za sve 
one koji imaju isti problem. Šolta ne može dobiti svoj dio iz nenamjenske cijene vode jer to netko drugi 
popapa. Otvorio mu je oči direktor Hrvatskih voda. Predložit će našem predstavniku Ćiri Kalebiću za 
što će se tamo zalagati i što treba tražiti. Područja obuhvata kanalizacijske mreže su: Livka sama za 
sebe, Šipkova također, Stomorska posebno, Gornja Krušica također, Nečujam sam za sebe, a zajedno 
idu Rogač-Grohote-Srednje Selo i Donje Selo. Navodi da je jučer bila procjena vrijednosti za parcelu 
na kojoj je ispust u Nečujmu, odnosno za 4000 m2 koje će Vodovod otkupiti. Nada se da će taj problem 
uskoro biti riješen. Nadalje je dogovoreno da će Vodovod na taj ispust postaviti pročišćivač  vrijednosti 
60-70 tisuća eura, i dogovoreno je da to neće platiti Šolta.  
Zatim izvješćuje o drugoj cijevi Brač –Šolta, za koju je dobivena pravomoćna građevna dozvola, i to za 
promjer fi 250.  Velika investicija koju plaćaju Hrvatske vode 80%, a Općina i Županije 20%. Traži se 
izmjena dozvole jer je Studija pokazala da je Šolti potrebna cijev 315 fi. Ide se zatim da to uđe u ovu 
aglomeraciju Šolte.  
Zatim izvješćuje da je potpisan ugovor sa DGU za izradu zemljišne knjige, za 331 hektar na području 
K.O. Grohote. Idu najprije građevinska područja i nešto malo više. Nada se da slijedeće godine ide 
K.O. Donje Selo i K.O. Srednje Selo. Do ovakvog sporazuma uspila je doći Šolta i Jelsa i još dvije 
općine u zaleđu.  
Nadalje izvješćuje o uredovnom danu Policijske uprave na Šolti, koji će se ponovno uvesti, u srijedu 
dolaze u pregled i provjeru informatičke opreme i na dogovor. 
Strateška procjena za planove je pri kraju,  tako da bi konačno trebale krenuti 8.imjene PPU-a, a i za 

sve urbanističke planove koji se planiraju pokrenuti više ne treba raditi Stratešku procjenu utjecaja na 

okoliš. 

Pokretanje UPU-a TZ Rakotina, dogovoreno je sa Investitorom, Općina vodi sve procedure za izradu 

plana, a Investitor plaća sve u potpunosti.  
 

Tomislav Sinovčić izvješćuje da je jedan od 3 člana Povjerenstva za poljoprivredne priključke na 

vodu  bio Sandro Sinovčić, koji je otišao u mirovinu, pa pita da li je potrebno izabrati novog. 

Načelnik naglašava da Sandro Sinovčić može biti član bez obzira što više nije komunalni redar, ali 

želio je da ga se skine. 

Predsjedatelj predlaže da Sandro ostane član dok ne dođe novi komunalni redar. 

 

Predsjedatelj na kraju sjednice daje riječ Jošku Lukinu. 

Joško Lukin se osvrće na problem uništavanja cesta u Nečujmu koje je također veliko gradilište. 

Iznosi mišljenje da se od Investitora može naplatiti vraćanje ceste u prvobitno stanje, smatra da bi svi 

to platili prilikom plaćanja komunalnog doprinosa. Navodi da se uglavnom radi se o velikim 

građevinama i Investitorima je u interesu da imaju i dobru cestu. Drugi problem je, da postoji 

mogućnost da na nekim dijelovima cesta kamioni završe u moru. 
 

Zainteresiranih za daljnju raspravu nema. 

Predsjedatelj zaključuje sjednicu u 12:03 sati.  

 

 

ZAPISNIČARKA      PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA  

Katja Tramontana-Domaćina          Teo Tomić dipl.iur. 

 

 

KLASA: 024-02/24-01/01  

URBROJ:2181-49-01-24-3  

Grohote,  09. 02. 2024. 


